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Bestyrelsesmøde i SAS 
23. april 2025 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• DS udbyder nu duelighedskurser online. Klubben kan tilbyde dem til valgfri pris og 

selv tjene lidt på servicen. 
• Hjemmeside bør opdateres på en række områder. Vi tager en snak med 

webmaster og ser på hvilke muligheder der er, evt. blot med oprydning. 
• Turbøjerne er lagt ud og den ene er skiftet ud. Det er det nye hold som har 

overtaget efter Henning (på vegne af tursejlerne). 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Regnskab gennemgået. Ser fint ud. Dog er medlemskontigent er noget under budget 
da en del meldte sig ud ved kontingentopkrævning. 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik  
El: 8 målere har været i udlån. Elforbrug ser fornuftigt ud. Nu er vi kun et par 
måneder fra et fuldt år med solceller. Henrik jagter en forklaring på vores øvrigt 
forbrug. Det virker højt og kilden kendes ikke. (men sådan har det altid været – vi vil 
blot gerne kende kilden (eller splitte det rigtigt ud) 
Vand: Ser helt normalt ud. 
 
Regler om anvendelse af el i både opdateres og rundsendes til bestyrelsen inden 
næste møde. Ansvar: Henrik 
 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Juniorskure trænger også til et par nye brædder, fjernelse af svampe og lign. 

(foråret).  
• Jollepladsens platform kan godt trænge til nye brædder. (når vejret tillader) 
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• Søstjernen skal vedligeholdes. (når vejret tillader) 
• Vi har set på støjdæmpning i klubhuset. Det er vigtigt at vi ikke tager meget plads 

op i rummet, eller alternativt anvender loftet (ud over trolltek loftet). Jesper har 
erfaring fra Psyk med et materiale som dæmper meget, men ikke fylder meget.  
Et eksternt firma har set på mulighederne, og deres anbefaling er ved at sætte nye 
plader på loftet. Løsningen er dyr lidt over 30.000 kr. Firmaet mangler at sende en 
vurdering af effekten. 

• Vi indkøber krydsfinerplader som køreunderlag til sakselift når Harboe Kran skal 
vedligeholdes.  

• Fendre og fortøjning monteres ved mastekranen. 
• Taget over vandvarmeren er utæt. 
• Døren til depot (gamle masteskur) skal tilses. 
Ansvarlig: David. 

 
Øvrige 
• Bænk på bro. Vi har indhentet tilbud på platformen og søgt en fond som vi tror 

’passer’ formålet. Vi ser fortsat om der er flere vi kan søge. Løsningen er MEGET 
dyr. 
Johan Schrøders fond har sagt nej. 

• Vi har haft fejl på mastekranen. Det må tilskrives en løs skrue fra monteringen, så 
kranfirmaet har udbedret og skifter den skærm som blev bulet. 

• Der indkøbes et skilt til lygtepælen på hjørnet ved nedkørslen. ’Legende børn’ 
• Renovation – David har indhentet tilbud. Vi ændrer vores nuværende 3 containere 

til 4. Fremover er der Restaffald, Glas/flasker, Pap og emballage 
plast/karton/metal. 

5. Hovmester 
Henrik 
Freddie er kommet godt i gang. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Kranfirmaet kommer forbi i morgen for at afgive tilbud på fjernbetjening til Harboe 
Kranen. 
Svend Ditlevsen slår ny pæl i inderbassin (den der er knækket). 
Der sælges/lejes lidt pladser. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus 
OK stævne 10. maj – tilmelding åben 
Slagelse Vinkompagni starter om 14 dage – med nye mærker i år. Vi glæder os. 

8. Juniorer 
Anders  
Klargøring inden påske og der startes i morgen 24/4, måske endda med et nyt 
medlem. 
Jakob Astrup Hansen har tilbudt at hjælpe med brooptagning i efteråret med en 
last/kranbil som han har på sit arbejde. Super hjælp! 
Anders checker børneattester og får fornyet disse. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
De er startet og der er 13 elever – 9 nye. Eleverne skal sørge for at blive meldt ind. 
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Der er en elev på 13, så der indhentes også børneattester på skipperne. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Møde ml. udvalg og Knud Erik/Claus efter standerhejsning. 
 
Program for sæson 2025 
April:  26/4 maritim bagagerumssalg – med pølser og øl/vand efter. 
Maj:  Kristi himmelfartstur d. 29/5 – måske til Vejrø. 
Juni:  Fra 6/6 Fredagsgrill 

7-9/6 Pinsetur. Endelig destination fastsættes af aktivitetsudvalget 
efter vejr og vindforhold på skippermøde lørdag morgen. 
23/6 Sankt Hans i klubben  

 
Klubaften temaer: Splejsning af tovværk til forskellige formål v/ Ole Christensen m.fl. 
  Forespørgsel på El og sikkerhed ombord (DTS) 
  Forespørgsel på Skærgårdssejlads (Nicolas DTS) 

11. Eventuelt 
• Emner til fondsansøgninger (Blot som huskere og ideer) 

o Fonde: Hempel, Østifterne, Velux, BankTrelleborg, Brand 1848, 
Holsteinborg, Sjællandske, Andel, Slagelse Kommune 

o Ideer: 
Handicapplatform bro 3 (bænk) (Johan Schrøders Fond søgt) 
Søstjernescene/trappe 
Udskiftning af joller? 
Sauna 

• Klubtøj 
o Skal vi have en mindre kollektion med logo/stander som kan købes? 

Anders kommer med oplæg til landtøj. Vi ser videre på løsning for 
sweat/hoodies og t-shirt/polo. 

• Der købes en ny omgang af klubrommen. 

12. Næste møde 
Mandag 26. maj kl. 18.00 
Torsdag 19. juni kl. 18.00 
Standernedhaling lørdag 25. oktober kl. 14.00 
 

 


